

Cantopop x Cartoon Beats On Ice 活動條款及細則：

1. 溜冰派對套票及音樂派對套票於 2026 年 9 月 24 日起在 Klook 網上購票平台及又一城歡天雪地發售；學生優惠門票則只限於又一城歡天雪地票務處發售。
2. 門票分為港幣 280 元溜冰派對套票及港幣 100 元音樂派對套票。歡天雪地學生可享優惠價港幣 220 元購買溜冰派對套票。
3. 溜冰派對套票包括溜冰鞋及儲物櫃租借服務、BAKERY BY THE GRAND 特飲乙杯、獲獎沖繩手工雪糕乙杯及螢光臉部彩繪服務乙次。
4. 音樂派對套票包括 BAKERY BY THE GRAND 特飲乙杯、獲獎沖繩手工雪糕乙杯及螢光臉部彩繪服務乙次。音樂派對套票只適用於進入 DJ 派對區。
5. 活動只限 16 歲或以上人士參加。
6. 門票數量及每場名額有限，先到先得，售完即止。
7. 又一城歡天雪地票務處位於 UG-21 號鋪，歡天雪地學生溜冰派對優惠套票之發售時間為每日上午 10 時 30 分至晚上 8 時。
8. 恕不接受以 My FESTIVAL 電子購物禮券或又一城禮品卡購買門票。
9. 活動於晚上 8 時至 11 時舉行，持票人士可於晚上 7 時 30 分起進場。
10. 溜冰鞋及儲物櫃供應有限，先到先得，額滿即止。
11. 活動每晚將頒發「最佳服飾大獎」及「最具創意造型獎」各一名，每位得獎者可獲 kapok 港幣 2,500 元現金券乙張。參加者須於晚上 9 時前進場，方可獲得參賽資格。
12. 門票將於活動結束前 30 分鐘停止安排入場。
13. 參加者須穿著合適及安全之服飾參與溜冰活動。
14. 所有已售出門票均不可取消、更改、退款、兌換現金、轉讓或轉售。
15. 如門票遺失、被盜、損毀或塗污，恕不補發。又一城 (2011) 有限公司及又一城歡天雪地對供應商所提供的服務及質素，將不承擔任何法律責任。
16. 活動內容及禮品安排如有更改、延期或取消，又一城 (2011) 有限公司及又一城歡天雪地將不作另行通知，並保留最終決定權。
17. 活動期間主辦單位可能安排攝影及錄影。參加者一經入場，即表示同意主辦單位使用其肖像、照片及影片作推廣、宣傳及記錄用途，而毋須另行通知或作出補償。
18. 所有宣傳圖片及資料僅供參考。
19. 如遇上惡劣天氣，請留意又一城及又一城歡天雪地於社交媒體發布的最新公布。
20. 如有任何爭議，又一城 (2011) 有限公司及又一城歡天雪地將保留最終決定權。
21. 如本條款及細則之中、英文版本有任何差異，概以英文版本為準。

Cantopop x Cartoon Beats On Ice Event Terms and Conditions:

1. Ice Skating Party Full Pass and Music Party Pass will be available at Klook ticketing platform and The Glacier ticket office from 24 September 2026 onwards. Festival Walk Glacier's students discounted package is available exclusively at The Glacier ticket office.
2. Tickets are available in different package types: HK\$280 Ice Skating Party Full Pass, HK\$100 Music Party Pass and HK\$220 discounted Ice Skating package for Festival Walk Glacier's students.
3. Ice Skating Party Full Pass includes ice skates and locker rental, BAKERY BY THE GRAND specialty drink, award winning Okinawan handmade gelato and Glow face painting.
4. Music Party Pass includes BAKERY BY THE GRAND specialty drink, award winning Okinawan handmade gelato and Glow face painting. Music Party Pass is valid for access to the DJ Party Zone only.
5. The event is open to participants aged 16 and above.
6. Daily quotas are set for the tickets. Tickets are available on a first-come, first-served basis while stock lasts.
7. The Glacier ticket office is located at Shop UG-21 at Festival Walk. The business hours are from 10:30 am to 8:00 pm.
8. My FESTIVAL e-Vouchers and Festival Walk Gift Cards cannot be used for ticket purchases.
9. The event will be held from 8:00 p.m. to 11:00 p.m. on the event day. Admission for ticket holders will commence at 7:30 p.m.
10. Ice skates and lockers are available on a first-come, first-served basis and are subject to availability.
11. One Best Dressed Award and one Most Creative Award will be presented each night. Each winner will receive a HK\$2,500 kapok Cash Voucher. Participants must enter the venue before 9:00pm to be eligible for the competition.
12. Admission will cease 30 minutes prior to the end of the event.
13. Participants must wear appropriate and safe attire for the ice-skating activity.
14. All tickets are not cancellable, changeable, transferable, refundable, or exchangeable for cash and cannot be resold in any circumstances.

15. Tickets will not be replaced or reissued if stolen, lost or damaged. Festival Walk (2011) Limited and Festival Walk Glacier shall not be liable for the quality of products or services provided by third-party suppliers.
16. Festival Walk (2011) Limited and Festival Walk Glacier reserves the right to amend, postpone, suspend, or cancel the event, including but not limited to the event content, schedule, venue, performing guests, and gift arrangements, without prior notice.
17. The organizer may photograph and/or record the event. By entering the event venue, participants consent to the use of their likeness, photographs, and video recordings for promotional, marketing, publicity, and archival purposes without prior notice or compensation.
18. Visuals of related promotional materials are for reference only.
19. In the event of severe weather conditions, please refer to Festival Walk and Festival Walk Glacier's social media channels for the latest updates.
20. In case of any disputes, Festival Walk (2011) Limited and Festival Walk Glacier reserves the right of final decision on all matters.
21. Should there be any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.